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Raster III

Picture Description1)

A high-contrast close-up shows a geometric grid of black squares against a white background, creating
a repetitive and abstract pattern.

Analysis1)

This photograph presents a high-contrast abstract composition featuring a grid of black squares set
against a bright white background. The arrangement is precise and repetitive, yet the subtle variations
in lighting and the slight imperfections in the squares suggest a handmade or naturally worn quality.
The overall effect is both visually striking and subtly textured, inviting closer inspection to appreciate
the details within the geometric pattern.
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004216 - Raster III

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 05/2016 06/2016 06/2016

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Raster III

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A high-contrast close-up shows a geometric grid of black squares against a white background, creating a repetitive and abstract pattern.
    
    
      Eine kontrastreiche Nahaufnahme zeigt ein geometrisches Raster aus schwarzen Quadraten vor einem weißen Hintergrund, wodurch ein sich wiederholendes und abstraktes Muster entsteht.
    
    
      This photograph presents a high-contrast abstract composition featuring a grid of black squares set against a bright white background. The arrangement is precise and repetitive, yet the subtle variations in lighting and the slight imperfections in the squares suggest a handmade or naturally worn quality. The overall effect is both visually striking and subtly textured, inviting closer inspection to appreciate the details within the geometric pattern.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert eine kontrastreiche, abstrakte Komposition mit einem Raster aus schwarzen Quadraten vor einem hellen, weißen Hintergrund. Die Anordnung ist präzise und repetitiv, doch die subtilen Variationen in der Beleuchtung und die leichten Unvollkommenheiten in den Quadraten deuten auf eine handgefertigte oder natürlich abgenutzte Qualität hin. Der Gesamteffekt ist sowohl visuell auffällig als auch subtil texturiert und lädt zu einer genaueren Betrachtung ein, um die Details innerhalb des geometrischen Musters zu würdigen.
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